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Utred nytt högstadium 

Motion till Kommunfullmäktige i Tibro  

Lokalutredningen visar att det är tveksamt om det finns tillräcklig yta för att skapa en 

bra högstadieskola kombinerade med kulturskola, fritidsgård och bibliotek. 

Moderaterna anser att det är onödigt stressa fram ett beslut om den nya skolan. I 

november 2019 skrev vi en motion om att utreda en flytt av Fågelvikskolan. Denna 

utredning tog nästan två år och att nu på bara några veckor stressa fram ett beslut 

som kan få stora konsekvenser för utbildningsverksamheten i Tibro känns inte bra. 

Det har cirkulerat uppgifter om att en ny högstadieskola skulle kunna bli billigare än 

att bygga om Fågelviksskolan.  

I det läget anser vi Moderater att det vore oansvarigt att inte utreda vilket som är 

bästa lösningen; en dyr ombyggnad av en lokal i ganska dåligt skick med resultatet 

att vi får en kompromiss till ett högstadium där vi redan från start har det trångt och 

saknar möjlighet att växa i takt med att vi blir fler Tibrobor eller en helt nybyggd och 

billigare skola, anpassad efter dagens förutsättningar för bra undervisning och med 

möjlighet att växa i takt med Tibros utveckling.   

 

Moderaterna i Tibro föreslår kommunfullmäktige: 

Att utreda behov av lokalyta för en ny och modern högstadieskola. 

Att ge förslag till placering av denna skola. 

Att ta fram en kostnadsuppskattning för skolan.  

Att i avvaktan på dessa svar inte besluta om flytt av Nyboskolan till Fågelviksskolans 

lokaler. 
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